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Proč kandiduji do Senátu?

Stejně jako většina lidí i já cítím, že s naší politikou není něco v pořádku. Politika je veřejná služba, ne způsob, jak přijít k 
penězům v zákoutích stranického byznysu. Politik by měl mít na paměti, že reprezentuje svého voliče, a ne jen usilovat o 
prezentaci vlastní tváře v médiích pro zvýšení své popularity. 

Říkáte si asi, co s tím já jako senátor zmůžu. Sám asi málo. V Senátu, Poslanecké sněmovně a jinde v politice však budu 
hledat spojence, lidi, kteří stejně jako já věří, že 

CYNISMUS JE NAŠE PROHRA

Do Senátu kandiduji, protože 

• mám zkušenosti z politiky doma i v Evropě,  
• mám kontakty v politice doma i v Evropě,  
• snad mám i jisté znalosti v politice a mezinárodních vztazích,  
• mám praktické podnikatelské zkušenosti z domova i ze zahraničí,  
• jsem finančně nezávislý,  

stejně jako proto, že 

• nesu odpovědnost za svěřený majetek (ten není můj, ale je mi rodinou svěřen ke správě pro další generace) a za 
vlast, v níž jsem se narodil, 
nejsem úředník, jsem podnikatel,  

• nepatřím do žádných neprůhledných stranicko-podnikatelských sítí,  
• korupce mi vždy byla odporná,  
• stále se ještě stydím za špatnosti, které se u nás dějí,  
• myslím, že se mohu osmělit a zdvořile vás požádat o hlas. Do voleb jdu s těmito programovými zásadami:  

CO NABÍZÍM PRAZE 6

• Jelikož mám svoji kancelář na Bělohorské již 10 let, jako senátor v ní budu pravidelně naslouchat vašim starostem.  
• Budu vaše zájmy reprezentovat a hájit v Senátu i jiných vlivných institucích doma.  
• Budu vaše zájmy reprezentovat a hájit v zahraničí, zejména v Evropské unii; přiměji je, aby mě poslouchali.  
• Budu se věnovat zásadním projektům ovlivňujícím život našeho obvodu. Zasadím se o co nejrychlejší protažení 

trasy A pražského metra na Červený Vrch a Petřiny a posléze na letiště v Ruzyni.  
• Využiji svého vlivu k urychlení legislativy, která umožní lepší partnerství soukromníků a veřejného sektoru 

(takzvané PPP neboli Public Private Partnership, v němž soukromé firmy poskytují veřejné služby za přesně 
daných podmínek). Je to způsob ve světě dobře vyzkoušený, žádné „objevování Amerik“. Takové zákony nám 
pomohou zlepšit život na „šestce“: třeba prosadit dokonalejší osvětlení ulic a veřejných prostranství i efektivnější 
udržování silnic a dalších veřejných sítí nebo zdokonalit systém pražské dopravy v našem obvodě.  

RODINA JE VÍC NEŽ ÚŘAD 

• Myslím, že politik a úředník si u nás pletou činnost. Chtějí rozhodovat o našich životech, místo aby nám pro naše 
vlastní rozhodování připravili co nejlepší podmínky.  

• Úředník dnes rozhoduje o tom, jestli matce odeberou dítě. To je skandální.  
• Úředník dnes rozhoduje o tom, jaké jméno smíte dát svému dítěti. I to je skandální.  
• V angličtině se úřadování říká „civil service“, což znamená „služba občanům“. Zvolme tento přístup.  
• Zastávám zásadu, že odpovědnost za vlastní život  

NESEME MY, NE POLITICI A ÚŘEDNÍCI 



Když dostanu vaši důvěru, budu v Senátu  

• Tvrdě prosazovat další předávání moci z center do regionů a obcí. Tam totiž lidé nejlíp vědí, kdo opravdu něco dělá 
a kdo jen krade.  

• Pracovat na zmenšení státního aparátu a jeho moci nad námi, na posílení naší svobody. Příklad Velké Británie a 
Spojených států dokazuje, že takzvaná deregulace – zrušení zbytečných předpisů a nařízení - vede k překonání 
hospodářské stagnace a nastartování robustního ekonomického růstu.  

MÍSTO TĚŽKOPÁDNÉ „ARMÁDY BYROKRATŮ“ POTŘEBUJEME VE STÁTNÍ SLUŽBĚ 
„PRAPOR RYCHLÉHO NASAZENÍ“ VYŠKOLENÝCH PROFESIONÁLŮ 

• Jsme stále stát vrchnostenský, kde se všechno diktuje shora. Celý systém je postaven na zásadní nedůvěře státu k 
občanům. Pokud však sami nebudeme hájit své a obecné zájmy a nedobudeme si vlastní SVOBODU, nebudeme žít 
v opravdové demokracii.  

• Podnikatelé jsou zahlceni zbytečným papírováním. Z vlastní zkušenosti podnikatele vím, že bych mohl zaměstnat 
jednoho člověka na plný úvazek jen „na razítka“ a vyplňování formulářů – výsledkem je, že téměř polovinu svého 
výdělku odevzdáváme státu na daních.  

• Vzniká spousta zbytečných zákonů, nařízení a předpisů, v nichž se nikdo nevyzná.  
• To vede ke korupci, která nás stahuje zpátky, brzdí náš rozvoj a otravuje nám všem náladu. KORUPCE TU NENÍ 

PROTO, ŽE BYCHOM MY SAMI BYLI HORŠÍ NEŽ NA ZÁPADĚ, ALE PROTO, ŽE PRO NI PŘEMÍROU 
PŘEDPISŮ SAMI VYTVÁŘÍME PROSTOR. 
K odstranění korupce je nutné mít mnohem méně, zato mnohem lépe placených úředníků.  

• V Senátu budu na straně těch, kteří budou zjednodušovat a zprůhledňovat právní řád  

MÍT MAJETEK ZNAMENÁ MÍT ODPOVĚDNOST ZA TO, JAK VŠICHNI ŽIJEME 

• Byť je stále více lidí, kteří dávají, obecná ochota bohatých podporovat obecné a potřebné věci je stále nízká. Budu 
spoluvytvářet takovou atmosféru a podporovat takové zákony (například lepší daňové odpisy), aby se to změnilo.  

JAKOU POLITIKU ČR BUDU PODPOROVAT V EU? 

• Předání více moci z centra regionům a obcím.  
• Musíme se ubránit snahám vnutit nám drahé a nepružné modely; i Německo a Francie začaly reformovat svoje 

zbyrokratizované státy.  
• Jsem proti tomu, aby nám někdo z Bruselu diktoval, jaké máme mít daně. Naopak - mezi státy EU musí být daňová 

konkurence, která výši zdanění stlačuje dolů a posiluje naši SVOBODU.  
• Musíme si uhájit právo na strukturální fondy a jiné výhody.  
• Vím, že EU poskytuje veliké možnosti. Využít je však musíme umět sami.  
• Je nutné, abychom EU vyvářeli společně.  

SPOJENÉ STÁTY JSOU NEJDŮLEŽITĚJŠÍM SPOJENCEM ČR

Jsme však součástí EU, takže se musíme zasadit o  

POSILOVÁNÍ EVROPSKO-AMERICKÉHO PARTNERSTVÍ

CO MŮŽE SENÁT 

• Je důležitější, než si lidé myslí. Osvědčil se jako kontrola a pojistka proti špatným návrhům zákona.  
• Velké strany chtěly změnit ústavu ve svůj prospěch a Senát (společně s prezidentem a Ústavním soudem) se jim 

postavil do cesty. Senát tedy stojí v cestě stranické manipulaci, pokud v něm ovšem nejsou stranám poslušní a 
stranám zavázaní senátoři.  

• Senátoři volí prezidenta.  
• Senát schvaluje ústavní soudce - brání prezidentům, aby si do tohoto důležitého tělesa dosadili povolné loutky.  

 

 



CO MŮŽE SENÁTOR 

• Záleží na tom, má-li vliv a dobrou pověst, či nemá. Pokud má, je jeho názor slyšen a brán v potaz na všech 
důležitých místech, kde se rozhoduje.  

• Zvuk senátorova jména mu (a jeho obvodu) otevírá dveře doma i v zahraničí.  
• Stojí za ním celý senátní obvod, neboť je volen přímo. Mluví za sto tisíc lidí v Praze 6, ne za stranické sekretariáty. 

Může se postavit ministrům a žádat vysvětlení.  
• Může mluvit v Poslanecké sněmovně a hledat tam spojence.  

CO SENÁT NEMŮŽE 

• Nezajistí vám opravu chodníku, vodovodu a elektrického vedení.  
• Nehlasuje o rozpočtu, a tudíž jsou pokušení a možnost zbohatnout na úplatcích mnohem menší - podivné politicko-

ekonomické struktury pracují hlavně ve sněmovně.  
• Kvůli popularitě člověk do Senátu nechodí - média se o Senát zajímají jen okrajově.  

CO SENÁTOR NEMŮŽE 

• Nemá-li vliv, autoritu, kontakty a zkušenosti, je pouze jedním z 281 zákonodárců a je ovládán stranickými 
sekretariáty.  


	VOLEBNÍ PROGRAM KARLA SCHWARZENBERGA
	MÁM SVŮJ NÁZOR, ZAJÍMÁ MĚ VÁŠ
	Proč kandiduji do Senátu?
	CYNISMUS JE NAŠE PROHRA
	CO NABÍZÍM PRAZE 6
	RODINA JE VÍC NEŽ ÚŘAD
	NESEME MY, NE POLITICI A ÚŘEDNÍCI
	MÍSTO TĚŽKOPÁDNÉ „ARMÁDY BYROKRATŮ“ POTŘEBUJEME VE STÁTNÍ SL
	MÍT MAJETEK ZNAMENÁ MÍT ODPOVĚDNOST ZA TO, JAK VŠICHNI ŽIJEM
	JAKOU POLITIKU ČR BUDU PODPOROVAT V EU?
	SPOJENÉ STÁTY JSOU NEJDŮLEŽITĚJŠÍM SPOJENCEM ČR
	POSILOVÁNÍ EVROPSKO-AMERICKÉHO PARTNERSTVÍ
	CO MŮŽE SENÁT
	CO MŮŽE SENÁTOR
	CO SENÁT NEMŮŽE
	CO SENÁTOR NEMŮŽE

